

Tzu Chi Great Love Preschool

October 2024 Newsletter

News & Announcements

Fall Picture Day – 10/8



On Tuesday, October 8th we will have our Fall picture day. On this day we will have “Free Dress” which means you are not required to wear the school uniform. We will have a “Fall” background and photo orders should arrive before Christmas. Please plan to arrive by 9:00 am in order to be included in the “group photo”.

Halloween Parade & Trunk-or-Treat 10/31

Note: All students MUST be picked up by 4pm
School closes at 4pm – late fee after 4:10pm

On October 31st we will have a Halloween Parade followed by a Trunk-or-Treat for our students and families. We are in need of volunteers to host a trunk (car) and/or to help donate items (treats and/or non-candy items).

Volunteers will set up in the back parking lot around 2:00pm

Volunteers and Donations needed

Classroom Parade – Each classroom will have their own time to parade in the front playground.

After the parade, students will be released to their families from the front playground gate and then families can proceed to the back parking lot to “trunk-or-treat”. Please remember to sign your child out before leaving.

Parade Assigned times:

- 2:45 pm - Class of Respect
- 3:00pm - Class of Courage
- 3:15 pm - Class of Love

Student Costumes:

No masks or weapons allowed.

All students must come to school in their uniform on 10/31. Bring your costume in a bag and leave in your cubby. Teachers will change students after nap to prepare for the Halloween Trunk-or-Treat.

Recyclable Costume Contest

Show your creativity by making a costume from recyclable materials. Each child that participates will be showcased on our FACEBOOK page and receive a prize. Please sign up in the front lobby.



October Themes:

Bilingual Curriculum

“Families”

Character Education:

“Thankfulness”

Announcements

Earthquake Preparedness

On 10/17 our school will participate in the annual statewide earthquake drill. We encourage our families to create a plan at home and prepare an emergency kit to support your families needs. We can't “prevent” but we can “prepare”!

Uniform Policy Reminder

All students MUST follow wear their uniform each day except for Spirit Days noted on our calendar.

Dress code:

- Any clothing worn under the uniform must be uniform colors only.
- **Shorts/pants** - solid navy blue (No jeans or other colors allowed)
- **Shoes/socks** - solid blue, white, or black only (no designs, characters, open toed shoes, CROCS, or flashing lights)

During **colder weather**, students will need to wear the Tzu Chi uniform jacket to school. Uniform purchases can be made daily by either Ms. Christina or Ms. Luisa at the front desk.

Calendar of Activities

Oct. 8th – Fall Picture Day (no uniforms)

Oct 17th – Earthquake Drill

Oct. 18th – Storytime

w/Author Sherly Lam

Oct. 25th – School Spirit Day (free dress)

Theme: Family/Pets

Oct. 31st – Halloween Trunk-or-Treat

Jing Si Aphorism: “Our responsibility in life is to do the greatest good for all of humanity”.

Dharma Master Cheng Yen

慈濟大愛幼兒園

十月校訊

注意事項



秋季照相日- 10/8

10月8日(星期二)是學校的秋季照相日, **當天可以不用穿著制服**。拍照的背景是以秋天為主, 而訂購的照片於聖誕節前可收到。
當天請準時於9:00前到校以便拍攝“班級團體照”。

萬聖節慶祝活動 10月31日 星期四

注意：所有學生必須在下午4點以前接走。
學校將在下午4點關門—4點10分後將收取滯納金

10月31日學校將舉辦萬聖節活動 Trunk-or- Treat。們需要有意願的家長們, 裝飾自家卡車(汽車)的後車廂, 在活動當天將車子停搭在後停車場。我們也需要物資的捐贈(零食或活動相關物品)而這些物資將於當天活動中發送給學生。志工家長可於下午2點在後停車場開始裝飾佈置。

各班遊行活動—每班教室都有自己在前門操場遊行的時間, 歡迎家長從前門走道觀看遊行。遊行結束後, 家長即可將學生帶往後停車場參加“trunk-or-treat”活動。離開前請記得簽退您的小孩。

遊行指定時間:

- 2:45 pm - 尊重班
- 3:00 pm - 勇氣班
- 3:15 pm - 大愛班



學生萬聖節服裝

不允許使用面具或武器

所有學生在10月31日都必須先**穿著制服來學校**。萬聖節的服裝可放在袋子裡, 先吊掛在學生的小置物櫃。午睡後(下午2:00), 再由老師為學生換上服裝, 為萬聖節活動做準備。

資源回收變裝秀

藉由使用可回收材料製作服裝來展現創造力。學校會將參與環保變裝秀學生們的照片放於FACEBOOK上與大家分享, 隨後會給予小獎品以茲鼓勵。有意者請於前台櫃台報名。

十月主題

中英文教學主題:
“家庭”

品格教育主題:
“感恩”

公告事項

地震準備

10月17日我們學校將參加全加州範圍內的年度地震演習。我們鼓勵家長在家中製訂防震計劃, 並準備應急救難包來因應您家人的需求。

我們不能“防止”地震的發生, 但是我們可以對地震的到來做好“事先準備”!

制服

所有學生每天必須穿著制服。便服日除外(請留意學校的行事曆)

- 穿著在制服下的衣服必須是與制服相同的顏色。
- 褲子必須是深藍色(不得是牛仔褲, 或是其他顏色)。
- 鞋子必須是深藍色, 黑色或白色(不得是涼鞋, CROCS, 不可有圖案, 閃爍燈或是其他顏色)。

制服購買

秋冬季節即將來臨, 天氣逐漸轉涼, 根據學校的規定, 小朋友必需穿著慈濟幼兒園的外套。制服購買時間為每天9:00am以後。

活動行事曆

Oct. 8th - 秋季照相日(穿著便裝)

Oct. 17th - 地震演習

Oct. 18th - 故事時間/作者Sherly Lam

Oct. 25th - School Spirit Day 便裝日
(主題: 家人/寵物)

Oct. 31st - 萬聖節 Trunk-or-Treat活動

每月靜思語分享:

人生的責任, 是要做利益人群的事。

~ 證嚴法師